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Heleen van Rosmalen

Van: Arja Dul <secretariaat@skeelerhuus.nl>

Verzonden: woensdag 27 september 2017 11:08

Aan: Gemeente Heerde

Onderwerp: brief van skeelerclub oostveluwe

Bijlagen: SKOV aan gemeente.doc

Hierbij zenden wij een brief voor het college van burgemeester en 

wethouders.                                                                                                                             

 

Met vriendelijke groet, 

 

Arja Dul 

Skeelerclub Oost Veluwe 
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Heleen van Rosmalen

Van: Arja Dul <secretariaat@skeelerhuus.nl>

Verzonden: woensdag 27 september 2017 11:20

Aan: Gemeente Heerde

Onderwerp: brief aan de gemeenteraad

Bijlagen: SKOV aan gemeenteraad[2305843009213846154].doc

Hierbij zenden wij een brief voor de gemeenteraad. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Arja Dul 

Skeelerclub Oost Veluwe 

 



Aan het college van 

burgemeester en wethouders      

van de gemeente Heerde 

 

22 september 2017 

 

Betreft: kruisjeslijst en privatisering 

 

Geacht College, 

 

In de raadsvergadering van 3 april is de kruisjeslijst met betrekking tot de privatisering vastgesteld. 

Als skeelerklub Oost Veluwe zijn we het er niet mee eens dat we als vereniging nu voor 100% eigen 

financiering komen te staan bij vervanging van de baan en piste. 

 

Als vereniging hebben we altijd veel in eigen beheer gedaan sinds we op de Molenbeek zijn 

gevestigd, we hebben nu sterk het gevoel dat dat nu juist tegen ons werkt en er daarom weinig geld 

voor ons beschikbaar wordt gesteld. Dit in tegenstelling tot andere sportclubs en accommodaties waar 

wel een verdeelsleutel wordt gemaakt voor de basisvoorziening. 

 

In de sportnota 2009 is vastgesteld dat de bestaande sportaccommodaties als basisvoorziening 

worden beschouwd. De skeelerbaan en piste waren in 2009 al aanwezig dus met de vaststelling van 

deze sportnota als basisvoorziening aangemerkt. Daarbij komt dat de baan en de piste een essentieel 

onderdeel zijn voor het beoefenen van de skeelersport, zoals een voetbalveld dat is voor de 

voetbalsport. Voor de skeelerclub is de baan en de piste wel degelijk een basisvoorziening. 

 

Daarna is in 2013 de nota Buitensport vastgesteld. Wij als vereniging zijn met de gemeente in gesprek 

geweest over de investeringsverordening met “de kruisjeslijst”. Op deze lijst was de vervanging van de 

baan en piste opgenomen als 35% voor kosten van de gemeente en 65% voor kosten van de 

vereniging. 

 

Met de nieuwe kruisjeslijst is bovenstaande volledig van de tafel geveegd en is er vastgesteld dat de 

vervanging voor 100% voor rekening van de vereniging komt. Nogmaals benadrukken we met klem 

dat er al een baan en een piste aanwezig waren in 2009 en in 2013 met het vaststellen van de 

sportnota en de nota buitensport. 

 

Ook heeft er een gesprek plaatsgevonden, met een medewerker van uw gemeente over de 

“kadernota accommodatiebeleid”, waarin wij dit probleem hebben aangekaart. Een terugkoppeling is 

er nooit geweest en er is ook nooit aan ons uitgelegd waarom de baan en de piste niet meer als 

basisvoorziening worden aangemerkt. 

 

De skeelerklub Oost Veluwe kan en wil hier niet mee instemmen en wij vragen aan u om het 

volgende:  

• De baan en de piste weer aan te merken als basisvoorziening. 

• De afspraken die gemaakt zijn 2009 en 2013 te handhaven. 

• Een verdeling te maken in de kosten bij vervanging van de baan en piste. 

 

Daarnaast vragen wij u om het gesprek met ons aan te gaan. 

Graag horen wij zo spoedig mogelijk van u. 

 

Met vriendelijke groet, 

Bertus Dokter 


